



Circular No.(3) Year 2020

For Efforts for safeguard Public Health

تعميم رقم (٣) لسنة 2020 بشأن التدابير الاحترازية للصحة العامة

In the line with precautionary measures to insure the health and safety of community, the Fujairah Municipality call all Hotels and Tourist Establishments and Hotel apartments in the Emirate of Fujairah, with immediate action starting from today 15/3/2020 until further notice with the following:

- 1. Banning the weddings and all activities
- Banning the operation of night clubs, discos and cabarets
- Banning the operation of fitness centers
- Ban the operation of relaxation and massage centers

Anyone who violates the provisions of this circular will be subject to legal accountability, including appropriate administrative penalties, financial fines, and closure of the offending facility.

Engineer / Mohamed Saif Al-Afkham

Director General of Fujairah Municipality

في إطار التدابير الاحترازية الرامية لتحقيق أعلى مستويات الصحة والسلامة للمجتمع ، توجه بلدية الفجيرة جميع المنشآت الفندقية و السياحية والشقق الفندقية المرخصة في إمارة الفجيرة بصورة فورية اعتبارا من اليوم 2020/3/15 وحتى أشعار آخر بما يلي:

- 1. حظر إقامة الأفراح وجميع الفعاليات
- حظر تشغیل النوادي اللیلیة والمراقص والملاهی
 - 3. حظر تشغيل مراكز اللياقة البدنية
- حظر تشغیل مراکز المساج و الاسترخاء والتدلیك

سيتعرض للمسائلة القانونية كل من يخالف أحكام هذا التعميم بما في ذلك توقيع الجزاءات الإدارية المناسبة و الغرامات المالية وإغلاق المنشأة المخالفة.



نسخة إلى قائد فريق الطوارئ والأزمات الفجيرة